

Beilage C**Declaration****according to article 4 paragraph 2 of the Convention concerning the Revision of the Maternity Protection Convention (Revised), 1952, (No. 183)**

The Republic of Austria declares according to article 4 paragraph 2 of the Convention concerning the Revision of the Maternity Protection Convention (Revised), 1952, (No. 183), that in Austria entitlement to maternity leave of a period of not less than 16 weeks in total before and after the childbirth is guaranteed.

(Übersetzung)**Erklärung****gemäß Artikel 4 Absatz 2 des Übereinkommens (Nr. 183) über die Neufassung des Übereinkommens über den Mutterschutz (Neufassung), 1952**

Die Republik Österreich erklärt gemäß Artikel 4 Absatz 2 des Übereinkommens (Nr. 183) über die Neufassung des Übereinkommens über den Mutterschutz (Neufassung), 1952, dass in Österreich ein Anspruch auf Mutterschaftsurlaub vor und nach der Entbindung von insgesamt nicht weniger als 16 Wochen gewährleistet ist.